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Närvarolista 

Parti Ledamöter Närvarande 

ÖP Franz Heinel, ordförande X 
C Kristina Lemon X 
s Margareta Olin X 
L Björn Winnerfeldt X 

Övriga närvarande Funktion 
Tove Eriksson Projektledare VIDA 
Nicolas Ferreira Enhetschef flyktingstöd 
Maria Thomelius Sekreterare, sakkunnig socialförvaltningen 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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IR§ 122 

Mötets öppnande och val av justerare 

Integrationsrådets beslut 

Integrationsrådet utser Margareta Olin till justerare jämte ordförande. 

Sammanfattning 

Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar särskilt dagens gäster Tove Eriksson och 
Nicolas Ferreira välkomna till mötet. 

Ordförande föreslår att Margareta Olin utses att justera dagens minnesanteck ningar jämte 
ordföranden. Justering sker vid kommande möte. 

iA_ 
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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III § 12 3 

Godkännande av föregående minnesanteckningar 

Integrationsrådets beslut 

Minnesanteckningar från 2017-10-16 läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
Minnesanteckningar från 2017-10-16 läggs till handlingarna. 

k 
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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IR § 12 4 

Fastställande av dagordning 

Integrationsrådets beslut 

Dagordningen fastställs. 

Sammanfattning 

Dagordningen fastställs. 

h 
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 
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IR § 125 

Nuläget flyktingsituationen 

Integrationsrådets beslut 

Rådet tackar för informationen från Tove Eriksson, integrationsstrateg och Nicolas Ferreira, 
enhetschef flyktingstöd. 

Rådet ger sekreteraren i uppdrag att undersöka möjligheten till ett studiebesök i någon av de 
kommuner som arbetat framgångsrikt med integration. 

Sammanfattning 
Nicolas Ferreira beskriver ett ansträngt läge där flera av de ensamkommande ungdomarna ska 
byta boende under kort tid. Den planerade omflyttningen har sin grund i förändringarna i det 
statliga ersättningssystemet. Uppskattningsvis innebär det nya systemet en minskning av de 
statliga ersättningarna med 40 %. Det pågår en översyn inom socialförvaltningen om hur 
arbetet med ensamkommande barn ska organiseras. Idag ansvarar kommunen för ca 80 barn. 

Integrationsfrågor hanteras av Näringslivs- och utvecklingsenheten. Utöver integrationsstrateg 
Tove Eriksson kommer två medarbetare att arbeta med frågorna. Rekrytering pågår till en av 
dessa tjänster. Därtill tillkommer två "extra tjänster", en arbetsmarknadsinsats med särskilt 
syfte att få nyanlända i arbete. Enheten har också sökt medel inom ramen för Delegationen 
för unga och nyanlända i arbete (DuA) för att öka möjligheten för nyanlända att komma i 
arbete. 

Under 2018 förväntas 150 nyanlända personer tas emot i kommunen. Antalet kvotflyktingar är 
en ökande andel av antalet som anvisas kommunen som bosättningsort. 
Tove Eriksson berättar om flera goda exempel från andra kommuner avseende 
integrationsarbete. Rådet önskar undersöka möjligheten till ett studiebesök. 

il 
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 



Minnesanteckningar för Integrationsrådet 2017-1 I -27 

0 Österåker 

IR § 126 

Mötets avslutande 

Integrationsrådets beslut 
Ordförande tackar de närvarande för en givande diskussion och förklarar mötet avslutat. 

Möten under 2018 kommer att äga rum: 

• den 15 januari kl. 16-18, 
• 12 mars samt kl. 16-18, 
• 14 maj kl. 16-18. 

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande 


